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Onderwerp RE brandbrief NVZ

Misschien even bedenken wat te doen nu weekend offline is Een van de vragen die ik heb of ook de NVZ NFU vinden

dat de contractonderhandelingen goed lopen Ik hoor het altijd graag van twee kanten Zou het niet handig zijn ais alsl DI£31
even belt met

hem niet kennen ot zo dan wil ik het ook doen

Groet

NVZ naar zijn kijk op de zaak Die is sowieso wat rustiger altijd Mocht jijals 10 2«10 2o
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Onderwerp brandbrief NVZ

Ik ben gisteren met een clubje VWS ers nog goed door de brandbrief van NVZ heen gegaan en ik moet zeggen dat de frustratie wel

toeneemt bij het lezen van de diverse punten zie onderstaand een korte nadere analyse en de wijze waarop NVZ hiermee naar

buiten treedt Mijn voorstel

Gisteren heb ik met^^3a^ een spreeklijntje gemaakt voorde Minister tbv MR zie onderstaande mail

Ik denk dat het goed is als we de NVZ erop wijzen dat we not amused zijn over de wijze waarop ze hier in de Kamer en de

media over naar buiten treden en dat ze inhoudelijk op deze punten van ons weinig kunnen verwachten Dat kan ikop mijn

niveau doen ik bel dan met

Wij bereiden een factsheet en Q A s voor tbv de begrotingsbehandeling

maar lijkt me goed als jij dat ook met^^bespreekt10 2»

10 2g

10 2bOndertussen denken wij na over wat we te bieden zouden kunnen hebben wanneer de vraag wel bij ons terecht komt
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Akkoord met deze lijn en bel jij 10 i2«j

Nadere analyse brief

De NVZ is in grote mate aan het terugonderhandelen De NVZ vat haar brief onder Inzet voor2021 als voIgt samen zie per punt

steeds onze reactie

Kortom zonder extra financiele investeringsruimte komt de ziekenhuiszorg in het geding Ingrijpen van de overheid is noodzakelijk
Daarom vragen wij uw steun voor de volgende inzet

• Laat de volumegroei voor de medisch specialistische zorg in 2021 ook op 0 6 procent staan Stel de eerstvolgende verlaging naar



716546

0 3 procent uit tot na de coronacrisis

10 2b

Plaats de bovenmatige groei van de kosten van dure geneesmiddelen buiten het budgettair kader

10 2b

• Maak de voorgestelde bezuinigingen op de arbeidsvoorwaardenruimte ongedaan als deelbijdrage aan een reele reservering voor

een loongroei boven de OVA ruimte

10 2b

• Voeg middelen toe ter dekking van de geraamde vraag naar inhaalzorg in 2021

10 2to

• Laat met het oogop de volgende regeerperiode een extra budgettair investeringskader voorbereiden gericht op digitalisering en

duurzaamheid

10 2b

• Dring aan op herbevestiging en aanvulling van de toezegging door de minister van VWS dat geen ziekenhuis in 2020 of 2021 als

gevolg van COVID 19 in de rode cijfers zal komen

10 2b
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Dank voorde snelle actie gisteravond Ik heb onderstaande lijn naar Tamara gemaild Nagenoeg ongewijzigd
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Hai Tamara

heeft een oproep gedaan voor meer geld en openbreken hoofdlijnakkoord richting kamercommissie VWS in het

IMRC Hierbij het voorstel voor reactie

t1° 2«

• In juli van dit jaar hebben zorgverzekeraars en ziekenhuizen afspraken gemaakt om de meerkosten van corona en de

weggevallen inkomsten te vergoeden

• Het doel van deze regeling is om de financiele effecten van COVID 19 te neutraliseren Ook in de huidige tweede golf is

deze regeling van kracht

• Ziekenhuizen en zorgverzekeraars zijn in gesprek over een vangnet regeling voor 2021 Dat lijkt mij de juiste route
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Daarnaast geeft het ministerie van VWS flinke bedragen uit om ziekenhuizen financieel te ondersteunen Denk aan de

subsidieregeling voorIC bedden de persoonlijke beschermingsmiddelen en beademingsapparatuur die VWS heeft

aangeschaft voor de ziekenhuizen en de bonusregeling voor zorgpersoneel Voor de hele zorg gaat dit om miljarden

Deze regelingen en investeringen zijn nodig om ziekenhuizen in deze financieel onzekere tijden te ondersteunen en het is

goed dat iedereen hierin zijn verantwoordelijkheid neemt

Ik zie geen reden om hier bovenop de reguliere financiele afspraken open te breken

Ik hoor het graag als je meer nodig hebt
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